
OBČINA DOBROVA-POLHOV GRADEC 
Občinski svet 
Stara cesta 13 

1356 DOBROVA 
  
 
Štev.:    011- 0004/2009- 8  
Datum:  06.02. 2009  
      
 

Z A P I S N I K 
13. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je 
bila v sredo, 4. februarja 2009 ob 19.00 uri v prostorih občine na 
Dobrovi. 
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško, Bojan Demšar, Andreja Dolinar, 
Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Cvetka Franko, Marko Jovič, Simona 
Kostrevc, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, Franc Setnikar, Ana 
Zorc.  
 
Opravičeno odsotni svetniki: Frank Breskvar.  
 
Ostali prisotni:  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Boris Krnjajič, Barbara Velkovrh,  
Aleksandra Bizjan, Mateja Tavčar, Klavdija Mole. 
 
Vabljeni: 

- Dušan Jelenčič, odgovorni računovodja, poročevalec k točki 6 
 
Sejo je vodil župan Lovro Mrak.  
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    

1. Potrditev zapisnika 11. in 12. redne seje    
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Predlog za določitev cen programov v vrtcih na območju občine 
5. Popravek sklepa OS št. 98/3/10 o vrsti in številu oddelkov ter številu otrok    
          v oddelkih vzgojno varstvenih enot v občini   
6. Predlog proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leti 2009 in 2010  
7. Razno  
8. predlog Pisma o nameri za izgradnjo poslovnega objekta;trgovine Mercator     
9. v Polhovem Gradcu   
10. predstavitev stacionarnega radarja  

 
Pod točko Razno je svetnik Filip Dolinar predlagal razširitev dnevnega reda, za 
obravnavo problematike državnega prostorskega načrta.  
Predlagani dnevni red z razširitvijo so svetniki soglasno sprejeli. 
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Svetniki so dodatno prejeli še gradivo: zapisnik 11. redne seje občinskega sveta, 
odgovor na vprašanje svetnice Simone Kostrevc št. 172, pobudo svetnika Antona 
Potočnik na predlog proračuna občine za leti 2009 in 2010 ter vprašanje o 
investicijskih odhodkih na področju komunale za leti 2009 in 2010, z odgovorom. 
Prav tako je svetnik Potočnik prejel odgovor na vprašanje št. 150, sredstva za 
gasilce.  Viktor Prosen odgovor na št. 159. Ostali pregled pobud in vprašanj je 
zajet v zbirni razpredelnici.   
Župan je svetnike seznanil o vsebini sestanka z odvetnikom Matozom ter o 
predlaganih aktivnostih v zadevi državnega prostorskega načrta ter svetnikom 
predstavil pisno ponudbo g. Smiljana Juvana, za izdelavo nove projektne naloge;  
Načrtovanje celovite ureditve povodja v občini.  
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 11. in 12. redne seje    
Ker je zapisnik bil svetnikom posredovan kasneje od določenega roka, se 
zapisnika 11. in 12. redne seje potrjujeta na prvi naslednji redni seji. 
 
Ad 2) Vprašanja in pobude svetnikov 
Svetnik Potočnik ni bil zadovoljen z odgovorom na pobudo postavitve brvi, saj 
meni, da je vse naloga občinske uprave in ne njegova.  Dolinar Lojze je bil 
mnenja, da je predlog tudi v praksi težko izvedljiv zaradi prehoda čez kmetijska 
zemljišča, ki so potrebna postopka komasacije. Vprašanje je naslovil na upravo, 
naj se pozanima za možnost pridobitve državnih sredstev za izvedbo komasacije.  
Viktorja Prosen je zanimalo, zakaj kljub odgovoru še ni izvedena sanacija ceste 
na Katarino, v garancijskem roku.  
 

4.2.2009 A. Potočnik  
Ali je označba s tablo kraja in tudi občinske meje z Ljubljano v Stranski vasi pravilno 
postavljena?  

4.2.2009 A. Potočnik  Kdaj in kje bo v letu 2009 izveden občinski praznik?   
4.2.2009 V. Prosen Kdaj in kje se bo gradil dom starejših občanov?  

4.2.2009 F. Dolinar 
Zakaj se različno obravnavajo mestni svetniki in župan MOL- večja pooblastila v MOL , 
neenakost občin?  

4.2.2009 A. Zorc Kako se rešuje odvoz zapuščenega vozila na Belici?  
4.2.2009 M. Pograjc Kako napreduje postopek za gradnjo klinike v Podsmreki, poslovni objekt na Dobrovi?   
4.2.2009 M. Dolinar Kako je urejen način gospodarjenja s kulturnim domom na Dobrovi?  

 
Župan je Viktorju Prosen in ostalim svetnikom pojasnil stanje na obstoječem 
OPPN v Polhovem Gradcu, ki je predviden za gradnjo doma starejših občanov, o 
pogovorih z lastnikom zemljišča ter potencialnimi investitorji. Prav tako je 
svetnikom predstavil konflikte v zvezi z denacionalizacijskim postopkom pri OŠ 
Polhov Gradec.   
Župan je Filipu Dolinar odgovoril, da za MOL, župana in svetnike velja isti krovni 
zakon, pravice in dolžnosti župana in svetnikov so povsem iste kot v drugih 
občinah.  
Župan je Marjanu Pograjc in ostalim svetnikom poročal o poteku dogovarjanj v 
zvezi s predvideno gradnjo trgovskega centra, ki se je zaustavila zaradi pogojev 
Agencije RS za okolje, zaradi poplavnih območij, v navezavi s pogoji iz državnega 
prostorskega načrta za izgradnjo zadrževalnikov.  
Matjažu Dolinar je Mateja Tavčar povedala, da s KZ Dolomiti ni sklenjene nobene 
upravljavske pogodbe za dvorano, gradivo o celotnem postopku tožbe na 
lastninsko pravico doma so svetniki prejeli, dogovarjanja občine in KS Dobrova s 
KZ Dolomiti do sedaj niso bila uspešna.  
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Ad 3 ) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Anton Potočnik je kot predsednik Odbora za Kulturo in šport poročal o delu 
odbora na redni seji odbora, predlagal je, da se postavka drsališča izloči iz  
dejavnosti športa in kulture v občini. Marjan Pograjc je kot predsednik Odbora  
za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje predstavil svetnikom delo odbora, 
obnovo lesenih oken v šolskih prostorih v Šentjoštu. Svetnica Simona Kostrevc je 
kot predsednica Odbora za Zdravstvo in socialo predstavila delo odbora na 8. seji 
Odbora. Svetnica Andreja Dolinar je kot predsednica Odbora za kmetijstvo in 
gozdarstvo poročala svetnikom o delu odbora 9. redni seji Odbora. Viktor Prosen 
je kot predsednik Odbora za gospodarstvo in turizem, poročal o delu odbora na 
7. redni seji. Izpostavil je problem potrebe dodatnega financiranja za 
obratovanje smučišča v Šentjoštu, za katerega meni, da je zelo pomemben za 
razvoj turizma v občini,. V razpravi so sodelovali svetniki Matjaž Dolinar, Andreja 
Dolinar, župan Lovro Mrak Franc Setnikar, Bojan Demšar, Ana Zorc. Zaključek 
razprave je bil, da se pregleda podrobneje nastalo situacijo, oskrbo smučišča z 
vodo ter možnosti financiranja smučišča iz občinskega proračuna. Svetniki so z 
gradivom za sejo prejeli tudi zapisnik 10. in 11. redne seje odbora za kulturo in 
šport, zapisnik o ogledu športnih in kulturnih objektov v občini z dne 04.12. 
2008,  zapisnik 9. redne seje Odbora za šolstvo, predšolsko vzgojo in 
izobraževanje, 8. redne seje odbora za zdravstvo in socialo, poročilo razpisne 
komisije za vodenje postopka javnega razpisa za podelitev dveh koncesij na 
področju zobozdravstva z dne 27.11. 2008,, zapisnik 9. seje odbora za 
kmetijstvo in gozdarstvo in 7. seje odbora za gospodarstvo in turizem. 

Ad 4) Predlog za določitev cen programov v vrtcih na območju občine 

Sandra Bizjan iz uprave je svetnikom predstavila predlog sklepa obravnavane 
točke dnevnega reda, namreč sedaj veljavne cene programov javnih vrtcev so 
bile uveljavljene s 1.1.2008, predlagana korekcija pa je potrebna zaradi 
uskladitve cen. Osnovna šola Dobrova in Osnovna šola Polhov Gradec sta 
20.11.2008 posredovali predlog cen programov vrtca za čas od 01.01.2009 dalje, 
naknadno sta na poziv Odbora za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje 
posredovali še pregled porabe materiala, storitev in dela za obdobje od januarja 
do oktobra 2008. Odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje je predlog 
cen programov vrtcev preučil in ugotovil, da je dvig cen programov vrtca zaradi 
nadaljnjega delovanja vrtcev potreben, vendar ne v višini kot sta predlagali 
Osnovna šola Dobrova in Osnovna šola Polhov Gradec. Odbor za šolstvo, 
predšolsko vzgojo in izobraževanje predlaga dvig veljavne cene posameznega 
programa za 11%, da v kalkulacijah predlaganih cen programov v vrtcu pri 
Osnovni šoli Dobrova znaša mesečni strošek živil 47,47 EUR, kar pri povprečnem 
številu dni na mesec pomeni 1,75 EUR na dan in v kalkulacijah predlaganih cen 
programov v vrtcu pri Osnovni šoli Polhov Gradec znaša mesečni strošek živil 
54,12 EUR, kar pri povprečnem številu dni na mesec pomeni 2,17 EUR na dan in 
da se staršem še naprej omogoči možnost izbire poldnevnih programov vrtca, ki 
jih izvaja Osnovna šola Polhov Gradec. Cena poldnevnega programa je 
sorazmerni delež cene dnevnega programma ter staršem, ki imajo otroke 
vključene v kombinirani oddelek, se plačilo ne zaračunava na podlagi cene 
kombiniranega oddelka, temveč za otroke, stare od 1 do 3 let, se obračunava 
plačilo glede na ceno, določeno za program 1. starostnega obdobja in za otroke, 
stare od 3 let naprej, se obračunava ceno, določeno za program 2. starostnega 
obdobja. 
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V razpravi so sodelovali svetniki Andreja Dolinar, Simona Kostrevc, Bojan 
Demšar, Marjan Pograjc, Marko Jovič, Anton Potočnik Matjaž Dolinar, Viktor 
Prosen, Lojze Dolinar, Franc Setnikar. Andreji Dolinar in Marku Jovič je povečanje 
cene previsoko. Viktor Prosen je predlagal, da se naredi kompromis k predlogu in 
se namesto 11% povišanje zniža na 7%, županu je predlagal, da predlog sklepa 
uvrsti na glasovanje, s čemer so se svetniki strinjali.  
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 134/1/13 
O določitvi cen programov v vrtcih na območju občine  

I. 
Cene vzgojno–varstvenih programov v vrtcih na območju občine znašajo 
mesečno na otroka: 
Vzgojno–varstveni programi v Osnovni šoli Dobrova 

Program Cena  
Starostno obdobje 1-3 let 419,26 EUR  
Starostno obdobje 3-6 let 323,02 EUR 

 
Vzgojno–varstveni programi v Osnovni šoli Polhov Gradec 

Vrsta programa Cena 
Starostno obdobje 1-3 let 419,26 EUR 
Starostno obdobje 3-6 let 322,26 EUR 

 
II. 

Stroški živil znašajo 1,75 EUR na dan oziroma 47,47 EUR mesečno v vzgojno–
varstvenih programih v Osnovni šoli Dobrova. 
Stroški živil znašajo 2,17 EUR na dan oziroma 54,12 EUR mesečno v vzgojno–
varstvenih programih v Osnovni šoli Polhov Gradec 
 

III. 
V primeru predhodne napovedane odsotnosti otroka se za vsak dan njegove 
odsotnosti plačilo staršev zniža za strošek živil. 
Starši otrok, za katere je Občina Dobrova - Polhov Gradec po veljavni zakonodaji 
dolžna kriti del cene vrtca, lahko uveljavijo rezervacijo enkrat letno v obdobju od 
15. junija do 15. septembra in sicer za neprekinjeno odsotnost otroka v trajanju 
22 delovnih oziroma 30 koledarskih dni. Starši so dolžni vrtcu napovedati 
otrokovo odsotnost najpozneje en teden pred prvim dnem odsotnosti. Starši 
plačajo rezervacijo v višini 30% od plačila, ki jim je določeno z odločbo o višini 
plačila za program vrtca. 
To pravico lahko uveljavljajo straši s stalnim prebivališčem v Občini Dobrova-
Polhov Gradec.  
Straši otrok iz drugih občin lahko uveljavljajo rezervacijo po pravilih svoje 
občine, če ta občina pisno soglaša, da bo v tem primeru krila tako nastalo razliko 
v obračunu programa. 

IV. 
Starši lahko uveljavljajo rezervacijo na enak način kot v predhodnem členu tudi v 
primeru, ko gre za neprekinjeno odsotnost otroka nad 15 delovnih dni zaradi 
bolezni, vendar le na podlagi predloženega zdravniškega potrdila. Rezervacija se 
prizna za vse dneve odsotnosti. 
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V. 
Višino plačila staršev se določi na podlagi Pravilnika o plačilih staršev za 
programe v vrtcih (Ur. list RS 129/06, 79/08, 119/08). Starši pravico do 
znižanega plačila uveljavljajo s predpisano vlogo pri pristojnem občinskem 
organu. 

VI. 
Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati Sklep o določitvi cen programov v 
vrtcih na območju občine št. O11-0035/2007-2 (Ur. list RS 115/07) in Sklep o 
določitvi cen programov v vrtcih na območju občine št. O11-0011/2008-5 (Ur. 
list RS 67/08). 

VII. 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije in se uporablja od prvega dne naslednjega meseca po sprejemu. 
 
ZA:   10 glasov                               PROTI:   3 glasovi 
Sklep je bil sprejet. 
 
Predlog svetnika Viktorja Prosen ni bil dan na glasovanje.  
 
Ad 5) Popravek sklepa OS št. 98/3/10 o vrsti in številu oddelkov ter   
           številu otrok  v oddelkih vzgojno varstvenih enot v občini   
Sandra Bizjan iz uprave je svetnikom predstavila predlog sklepa.  Občinski svet 
Občine Dobrova-Polhov Gradec je na 10. redni seji dne 11.06.2008 sprejel sklep 
št. 98/3/10, ki določa vrsto in število oddelkov ter število otrok v oddelkih 
Vzgojno-varstvenih enot Osnovne šole Dobrova in Osnovne šole Polhov Gradec, 
za čas od 01.09.2008 dalje. Na 8. izredni seji dne 14.10.2008 je Občinski svet 
Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejel sklep št. 121/2/8i s katerim se je določilo 
vrsto in število oddelkov ter število otrok v oddelkih Vzgojno-varstvene enote 
Brezje, za čas od 01.09.2008 dalje.  
Na podlagi strukture in števila vpisanih otrok v vzgojno-varstveni enoti v 
Šentjoštu, v šolskem letu 2008/2009, v starostni skupini 3 do 6 let, na dan 
01.09.2008, je bilo ugotovljeno, da se na podlagi določil Pravilnika o normativih 
in kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje (Ur. list RS, 
75/08, 82/05, 76/08) oblikuje heterogen oddelek 3-6 let z maksimalno 21 
vpisanimi otroki (19+2) in ne kombiniran oddelek 3-6 let z maksimalno 19 
vpisanimi otroki (17+2), kakor je Osnovna šola Polhov Gradec predlagala dne 
27.05.2008 in je Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejel na svoji 
10. redni seji dne 11.06.2008. 
Od 01.09.2008 dalje v vzgojno varstveni enoti Šentjošt deluje še heterogen 
oddelek jasli, 1-3 let z maksimalnim številom 12 otrok. Odbor za šolstvo 
občinskemu svetu predlaga sprejem predloženega sklepa.  
Razprave ni bilo, župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 135/2/13 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme sklep, da se 
spremni sklep št. 98/3/10 o vrsti in število oddelkov ter številu otrok v 
oddelkih Vzgojno-varstvenih enot v Občini Dobrova-Polhov Gradec v delu, 
ki se nanaša na Vzgojno-varstveno enoto Šentjošt. 
Spremenjen opis se glasi: 

- heterogen oddelek jasli 1-3 let z maksimalnim številom 12 otrok  
- heterogen oddelek 3-6 let z maksimalno 19 vpisanimi otroki. 
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Sprememba velja od 01.09.2008 dalje.« 
 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 6)Predlog proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leti 2009 in   
         2010  
Občinski svet je prvo obravnavo opravil že na svoji 12. redni seji. Župan je 
svetnikom predstavil svoj pogled vsebine proračunov za leti 2009 in 2010. 
Računovodja je predstavil ponovno začrtane smernice prednostnih investicij ter 
opozoril na sprotno spremljanje investicijskih ciljev te po potrebi rebalans 
proračuna, predvsem za leto 2010, kjer bo potrebno ponovno pregledati 
investicijsko financiranje pri OŠ Polhov Gradec.  
V razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Bojan Demšar, Franc Bradeško, 
Matjaž Dolinar, Marjan Pograjc, Simona Kostrevc. Anton Potočnik je zadovoljen z 
odgovori na pisna vprašanja, povedal je, če bo župan zagotovil zadostna 
proračunska sredstva za investicije v šoli, podpira sprejem proračuna, Matjaža 
Dolinar je zanimala razporeditev sredstev na izobraževanju v kmetijstvu ter na 
postavkah LAS in LUR. Marjana Pograjc je zanimalo, na kakšen način se bodo 
nakazovala sredstva za vzdrževanje javnih poti. Svetnico Simono Kostrevc so 
zanimali stroški oziroma višina sredstev za izvajanje aktivnosti pri postopku DPN. 
Matjaž Dolinar je predlagal sprejem amandmaja, ki ga je vložil na predlog 
proračuna za leto 2009 in sicer opozoril je na višino sredstev za kulturna društva, 
ki niso usklajena v višini, kot je bilo predhodno dogovorjeno. Občinski svet je 
dovolil glasovanje o vloženem amandmaju.    
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednja sklepa  
 
Sklep 136/3/13  
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme amandma svetnika 
Matjaža Dolinar na predlog proračuna za leto 2009; iz postavke 06009, konto 
4029, materialni stroški občinske uprave, se proračunska sredstva v višini 3.500 
EUR, prenesejo na postavko 18023, program kulturnih društev, konto 4120.« 
 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Sklep 137/4/13 

»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o proračunu 
Občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2009 z amandmajem svetnika Matjaža 
Dolinar, in Odlok o proračunu za leto 2010, v predlaganem besedilu.« 
 
ZA:   15 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7) Razno  
- predlog Pisma o nameri za izgradnjo poslovnega objekta;trgovine 
Mercator v Polhovem Gradcu 
Župan je svetnikom predstavil predlog družbe Mercator za postavitev trgovskega 
centra v Polhovem Gradcu. V ta namen je predlagal svetnikom, da se družbo 
Mercator obvesti, da na podlagi obvestila družbe o interesu izgradnje poslovno 
stanovanjskega objekta v Polhovem Gradcu, namenjenega trgovini, poslovnim 
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prostorom in ostalim prostorom, ki bodo dali objektu zaokroženo celoto, Občina 
Dobrova- Polhov Gradec izraža neposredni interes za pridobitev novih trgovskih 
prostorov na polhograjskem območju. 
V ta namen je pripravljena ponuditi investitorju nepremičnino, parc.št. 177/2 k.o. 
Polhov Gradec, za katero bi z družbo Mercator v nadaljevanju z Dogovorom o 
poslovnem sodelovanju pri projektu poslovno trgovskega centra v Polhovem 
Gradcu dogovorila ustrezno zamenjavo za poslovne prostore ali izplačano 
protivrednost zemljišča.  
V razpravi so sodelovali svetniki Matjaž Dolinar, Lojze Dolinar, Franc Setnikar. 
Anton Potočnik. Franc Bradeško. 
Splošno mnenje je bilo, da podpis pisma o nameri ne pomeni že prevzema 
obveznosti, da pa kraj Polhov Gradec nujno potrebuje trgovino. 
O nadaljevanju postopkov bo občinski svet seznanjen.   
 
- predstavitev stacionarnega radarja 
Mateja Tavčar iz uprave je svetnikom predstavila pobudo medobčinske redarske 
službe o nabavi oz. vzpostavitvi sistema dodatne kontrole hitrosti prometa na 
cesti. V ta namen je medobčinsko redarstvo pripravilo predlog nabave oz. 
predstavitve stacionarnega radarja, njegovega delovanja in uporabe pri kontroli 
prometa. Prvi namen pa bi bil osveščanje javnosti o prehitri vožnji, predvsem na 
nevarnih odsekih cest, ne pa kaznovanje.   
V razpravi so sodelovali svetniki Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, 
Filip Dolinar, Franc Bradeško, Simona Kostrevc.   
 
- problematika DPN  
Svetnik Dolina Filip je svetnikom predstavil svoje bojazni o nadaljevanju 
državnega projekta DPN z novimi goloseki na območju Stranske vasi, kjer vidi 
povezavo z izgradnjo zadrževalnika. Pozval je svetnike, da podprejo izdelavo 
študije prav tako pa je mnenja, da pravni strokovnjak namenoma zavlačuje s 
svojimi odločitvami in priporočili in dvomi v njegovo dobrobit za občino. V 
razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Lojze Dolinar, Viktor Prosen, 
Matjaž Dolinar, Simona Kostrevc.  
Občinski svet je mnenja, da se spremlja nadaljnji postopek izdelave DPN ter 
izvaja sklep občinskega sveta, do nadaljnjih rešitev.   
   
Seja je bila zaključena ob 22.30 uri.  
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar                                   
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Župan 

 
 
 
 


